
 

 

 

Zápis o hlasovaní pri rozhodovaní TMK SATKD formou písomného hlasovania  

č. 2020/TMK/3/P 

Predmetom hlasovania bol návrh uznesenia pod č. 2020/TMK/3/P:  

TMK SATKD  

I: schvaľuje zníženie bodovej hladiny na zaradenie reprezentantov a TŠ na druhý polrok 2020 

II: schvaľuje zaradenie športovcov poomsae do TŠ na druhý polrok 2020 

 

Pozícia v SATKD Meno, Priezvisko  Dátum, čas Súhlas / Nesúhlas 
/Zdržal sa/ Nehlasoval  

Prezident / člen TMK Pavel Ižarik 27.8.2020, 19:50 Súhlasí/ Súhlasí 
Predseda TMK / člen TMK Nora Angyalová  27.8.2020, 19:12 Súhlasí/ Súhlasí 

ČLEN TMK  Mário Švec 26.8.2020, 15:16 Súhlasí/ Nesúhlasí 

ČLEN TMK  Maroš Oláh 7 minút po 
stanovenom termíne Nesúhasí/Nesúhasí 

ČLEN TMK  Alexandra Vyskočániová 26.8.2020, 13:04 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Peter Zagyi 27.8.2020, 7:11 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Tomáš Potocký 26.8.2020, 9:38 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Miroslav Bitala 26.8.2020, 12:15 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Gabriel Hiczér 26.8.2020, 11:51 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Oto Ďurčovič 27.8.2020, 13:05 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK  Ondrej Chalčák 27.8.2020, 7:08 Súhlasí/ Súhlasí 
ČLEN TMK Jana Babinská 26.8.2020, 22:46 Súhlasí/ Súhlasí 

Odlišné stanovisko člena TMK SATKD, ktorý nesúhlasil s prijatým/schváleným rozhodnutím alebo s 
jeho odôvodnením, ak o to požiadal:    Maroš Oláh 

bod 1. Bodove hladiny potrebne pre zaradenie sa znizia o 25% 
Nesúhlasím/Je pandemický stav. Nikto nesúťaží. V súčasnosti zaradení športovci budú v repre aj v nasledujúcom období-
prenos repre (výnimka pandemický stav-smernica), bodov. Prečo sa neakceptuje súčasný stav a umelo sa niečo 
"špekuluje". Čo potom v budúcnosti, keďže je predpoklad, že súťažiť fyzicky sa nebude kvôli korone, opäť sa zníži bodová 
hranica? 
 
bod 2. 2. Suhlasim / nesuhlasim so zaradenim sportovcov discipliny poomsae do talentovanej mladeze 
v druhom polroku 2020.  
Nesúhlasím/ Prečo len v druhom polroku 2020? Nemáme ako minúť financie, tak asi teraz "podporíme" pommsae. 
Nesúhlasím,tento bod nie je koncepčný čo sa týka dlhodobého rozvoja poomsae a taekwonda v našej asociácii (ktorá podľa 
môjho názoru upadá, čo som prezentoval aj na tmk). Je to účelové a divím sa, že nikomu to nevadí iba mne. 

Uznesenie č. 2020/TMK/3/P bolo schválené:  BOD 1: 11 hlasov ZA, BOD 2: 10 hlasov ZA 

V Košiciach, dňa 28.8.2020 

Ing. Pavel Ižarik Prezident SATKD v.r. údaje platné na rok 2020 


